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Wijkraad de Brabander 
 

 

Notulen: nummer 02, 2017 

Datum overleg: 6 maart 2017 
Aanwezig: Olaf Duisters (secretaris), Bas Gorissen, Dorus van Rooij, Dave Groenen 

(gemeente) 

Afwezig:  Rolf van de Ligt, Marc van Dalen, Joyce de Graaf, Maikel Punt (tot nader te 

bepalen tijdstip) 

Gast: Lisa Baltussen en Johan Coenders gemeente Venray 

 

Agenda:  

1. Notulen vorige vergadering 

2. Ingekomen stukken  

3. Sociaal klimaat,  

4. Verkeer 

5. Bestemmingsplan 

6. Woonomgeving 

7. Rondvraag en sluiting 

 

0. Lisa en Johan lichten de ontwikkeling van het laatste uitbreidingsplan van de 

Brabander toe. Conclusie is dat het wat minder woningen bevat dan oorspronkelijk de 

bedoeling. Dat het voldoende ruim is opgezet met aandacht voor een aantal 

groenelementen. 

Parkeren lijkt op voldoende plaatsen mogelijk waarbij wordt opgemerkt dat het 

verlengde van de Smellekenlaan wel redelijk druk oogt. De straten worden met 

gebakken klinkers en niet met betonklinkers bestraat. Het zelfde gaat gelden voor de 

gehele Broekweg vanaf de rotonde richting Aan den Heuvel 

 

1.Verslag vorige vergadering is aangenomen, geen opmerkingen. Dat verslag kan dus door 

Marc worden omgezet naar pdf en gepubliceerd. 

 

2.  Ingekomen stukken.  

Toekenning subsidie € 5.140 

 

Reactie Dave op openstaande punten, Plan Broekweg nog niet gereed. Dave houdt e.e.a. in de 

gaten en zorgt ervoor dat we dit plan krijgen. 

 

Wegafsluiting Broekweg (voor vrachtverkeer) wordt niet via een hoogtebrug gerealiseerd 

maar gewoon door versmalling van de rijbaan. Reden is toegelicht in de mail die Dave heeft 

gestuurd. Reden zijn begrijpelijk, besluit gemeente wordt geaccepteerd. Wel goed dat we het 

even hebben nagevraagd. 

 

Dhr hendriks, wil best helpen in onze wijk, telnr is doorgegeven. Olaf zal hem benaderen.(26-

3-2017 inmiddels 3 maal gebeld maar hij pakt zijn tel niet op) 

 

4. Sociaal klimaat.  

Carnaval 1ste prijs bij kinderoptocht gehaald. Top gedaan ook door Angela en Linda. Bas zal 

vragen of ze ook volgend jaar dit willen organiseren. De kosten waren slechts € 65,00 dus het 

toegezegde budget is bij lange na niet gebruikt.. 
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Paasactiviteit, paashaas nodig. Olaf zal zijn zoon, Jochem) vragen en Bas laten weten of hij 

dit wil doen. De activiteit is een week voor Pasen. (Jochem wil niet, Iris wel) 

 

 

5. Verkeer.  

Lenneke wil gaan verhuizen en is daarom niet lang meer beschikbaar voor het beheer van de 

verkeersartibuten. Vervanger zoeken? 

 

6. Bestemmingsplan:, zie onder 0.  

 

7. Woonomgeving 

 

 

Rotonde. Höfke vindt zelf bordjes op kortestaal ook te wit. Bordjes worden kleiner gemaakt. 

(is inmiddels gebeurd) 

 

 

Rondvraag:  

Maikel wil stoppen, met zijn allen uit gaan eten. Met meerderheid van stemmen aangenomen. 

Restaurant ‘Samen’ 

 

Bas heeft cake gewonnen voor 100 adressen in de wijk.  

 

 

 

 

Vergadering gesloten. 

 

Volgende vergadering: 1 mei, locatie Joyce.  

 

 

 

Actielijst: 

Nr Omschrijving Actie houder Status 

1    

2 Notulen op site zetten Marc Permanent 

3 Rob Favier uitnodigen voor volgende vergadering Bas Gorissen 1 mei 

4 Inventariseren van mogelijkheden van een 

wadi/groenstrook Broekweg 

Dave In behandeling  

5 Navraag inritten woningen Broekweg Dave In behandeling 

6 Plaatsen van twee hondenpoeppaaltjes  Marc In behandeling 

7    

8 Doorsturen stukken WRO Olaf Permanent 

9 Doornemen statuten (o.a. roulatie bestuursleden) Allen Open 

10 Statuten: Kvk inschrijving wijzigen ? Olaf / Marc On hold 

11 Wijkconciërge Olaf Proberen contact 

te krijgen 

12 Verkeersveiligheid de Schans, Marc maakt voorstel 

ter bespreking met gemeente 

Marc In behandeling 
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17 Bellen Höfke vragen naar inrichtingsplan Rolf  

 

 

 

Vergaderdata 2017 

 

1-5 20:00 Joyce 

3-7 20:00 Marc 

4-9 20:00 Olaf 

6-11 20:00 Bas 

 


